
 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 1 (5) 
Datum 

2023-09-25 

Handikapprådet  
 

Plats och tid Älgen, Barnhemsgatan 13, Köping, kl 16.00 – 17.00 

Beslutande Per Ågren (S), kommunstyrelsen, ordförande 

Ritva Sjöholm (S), samhällsbyggnadsnämnden 

Lena Vilhelmsson (S), utbildningsnämnden 

Yvonne Blücher Svensson (V), vård- och omsorgsnämnden 

Ann-Marie Lundin (S), social- och arbetsmarknadsnämnden 

Ann-Margret Persson, Strokeföreningen Västra Mälardalen 

Ray Mattsson, Demensföreningen 

Zilla Nilsson, KAK:s Fibromyalgiförening & Reumatikerförbundet 

Sture Kautto, Hjärt- och lungsjukas förening i KAK 

 

Ersättare Agneta Sellholm (M), samhällsbyggnadsnämnden 

Gösta Fredriksson, Strokeföreningen Västra Mälardalen 

Anette Mattsson, Demensföreningen 

 

Övriga deltagande Annasarah Pavasson, förvaltningschef 

Sandra Eriksson, nämndsekreterare 

Theres Botold, koordinator 

Justerare Zilla Nilsson Paragrafer §§ 5-9 

Justeringens tid och plats Köping den 

Underskrifter Sekreterare  ......................................................................  

Sandra Eriksson 

 

 Ordförande  ......................................................................  

Per Ågren 

 

 Justerande  ......................................................................  

Zilla Nilsson 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 2 (5) 
Datum 

2023-09-25 

Handikapprådet  

 

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    
 

KHR § 5  

 

Grusgången mellan parkeringen och IP-paviljongen 

 

 

Beslut 

Kommunala handikapprådet beslutar 

 

att bordlägga ärendet till nästkommande sammanträde 

 

 

 

 

KHR § 6  

 

Ett attraktivare centrum 

 

Theres Botold, koordinator, ger information i ärendet. 

 

BID, Business Improvement District, är ett sätt att organisera och formalisera 

samverkan och partnerskap mellan olika fastighetsägare och offentliga aktörer. 

Metoden bygger på att de involverade parterna under en viss tid gemensamt 

finansierar åtgärder för att förbättra situationen inom ett tydligt avgränsat 

geografiskt område. Detta kan ske genom ökad handel, olika attraktioner och 

fysiska åtgärder. Arbetet kan på sikt bidra till att motverka brottsligheten och öka 

tryggheten på en fysisk plats eller i en hel stadsdel. 

Syftet med åtgärderna är att skapa välvårdade, trygga och attraktiva offentliga 

platser och bostadsområden för ökade gemensamma värden. 

Vårt BID-område kommer att vara Köpings centrum och stadskärna. Vi fördjupar 

oss inom fem fokusområden: 

• Trygghet 

• Platsen 

• Utbud 

• Köpings varumärke 

• Tillgänglighet 

Under vecka 45-46 genomförs en trygghetsundersökning i Köpings kommun via 

SMS. SMS:et skickas ut med ”Koping” som avsändare och kommer att gå ut till 

6000 slumpmässigt utvalda Köpingsbor.  

 

 

Beslut 

Kommunala handikapprådet beslutar 

 

att notera informationen 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 3 (5) 
Datum 

2023-09-25 

Handikapprådet  

 

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    
 

KHR § 7  

 

Frågor från kommunala handikapprådets förmöte 2023-08-14 

 

1. Hur långt har handikappguiden kommit? 

Svar från Karin Sandborgh Taylor, kanslichef: Arbetet ligger vilande på 

grund av att andra mer akuta ärenden behöver prioriteras på de få resurser 

som finns. 

 

2. Vad hände med Hannu Pikkis rapportering gällande ett attraktivare 

centrum, det fanns inte med i senaste protokollet från 21 juni? 

Då Hannu Pikki inte deltar på dagens sammanträde bordläggs frågan till 

ett kommande sammanträde. 

 

3. Hur går det med bankerna och dess bankomater för uttag och insättning, 

har det skickats någon skrivelse från handikapprådet? 

På föregående sammanträde togs beslut om att skicka in sina synpunkter 

till Sandra Eriksson för att sammanställa ett brev till bankerna. Inga 

synpunkter har inkommit. 

Avvaktar till nästkommande sammanträde för att se om några synpunkter 

skickas in. 

 

4. Tryggheten i centrum är viktig i centrum dygnets alla timmar. Vad gör 

kommunen och polisen för att upprätthålla tryggheten? Handikapprådet 

anser att det vore angeläget att bjuda in kommunpolisen till nästa KHR-

möte där man kan utbyta erfarenheter och tankar. 

Tomas Hoffman, säkerhetschef, bjuds in till ett kommande sammanträde 

med kommunala handikapprådet. 

 

5. Konstigt att inte handikapprörelsen har blivit inbjuden till det nya badhuset 

för att se hur resultatet blev och om det fungerar för oss som har ett 

funktionshinder. 

Sandra Eriksson kontaktar Marie Brohlin för att boka in ett studiebesök på 

Köpings Bad & Sport för ordinarie och ersättare från organisationerna i 

kommunala handikapprådet. 

 

 

Beslut 

Kommunala handikapprådet beslutar 

 

att notera informationen 

 



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 4 (5) 
Datum 

2023-09-25 

Handikapprådet  

 

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    
 

 

 

 

KHR § 8  

 

Fortsatt svar på fråga från kommunala handikapprådets 
sammanträde den 21 juni 2023 gällande byte av fysioterapeut 

 

På kommunala handikapprådets sammanträde den 21 juni 2023 ställdes frågan: 

”Det har framkommit att man inte får information i samband med byte av 

fysioterapeut.” 

Daniel Svensson, enhetschef rehabenheten, har inkommit med svar. 

Vid förändrar av fysioterapeuter ska personen informeras innan hembesöket. Har 

en person tex en inbokad tid och ansvarig behandlare är sjuk eller frånvarande ska 

denne bli uppringd innan för att få informationen och för att ta ställning till om 

tiden ska vara kvar eller bokas om. 

Vi är tacksamma för synpunkterna och tar med dem till hösten när samtliga är på 

plats igen efter semestrarna. 

 

 

Beslut 

Kommunala handikapprådet beslutar 

 

att notera informationen 

 

 

 

 

  



 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 5 (5) 
Datum 

2023-09-25 

Handikapprådet  

 

Protokolljusterarnas sign  Utdragsbestyrkande 
    

    
 

KHR § 9  

 

Övrigt 

 

Sture Kautto berättar att det har varit ett bra samarbete tillsammans med 

kommunen gällande hjärtstartare. Alla särskilda boenden har idag hjärtstartare 

plus på LSS-boende och på Sveavägen 21. Sture har tillsammans med Anders 

Nordkvist inventerat alla hjärtstartare och de har bra koll på batteriernas 

hållbarhetstid etc. 

Zilla Nilsson inkommer med en synpunkt om att maten på särskilt boende är 

under all kritik och att de boende inte känner igen/är vana vid den mat de får. 

Annasarah Pavasson svarar att verksamhetschef för särskilt boende och chef för 

måltidsenheten har påbörjat en diskussion om ett utvecklingsarbete med 

kompletta måltider. 

På föregående sammanträde togs frågan om Flexlinjen upp och om de uppfyller 

kraven. Ordförande har vidarebefordrat frågan men ännu inte fått något svar. 

Återkommer om det. 

Det finns också önskemål om att bussen skyltas upp så man vet vilken som tillhör 

Flexlinjen. 

På föregående sammanträde togs frågan upp om att det saknas handikapparkering 

vid Gammelgården. Ordförande tar med sig frågan och återkommer med svar. 

 

 

Beslut 

Kommunala handikapprådet beslutar 

 

att notera informationen 

 


